
SAS Ski Club, Denmark 

Ordinær Generalforsamling 

18. april 2017 kl. 17.30 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Formandens beretning. 

3. Regnskab. 

4. Budget. 

5. Kontingent. 

6. Behandling af indkomne forslag.  

7. Valg af bestyrelse.  

Formand Rasmus Hauch og menigt bestyrelsesmedlem Hans Larsen på valg. De genopstiller. 

8. Valg af to revisorer og en revisor suppleant. 

9. Eventuelt. 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

Dirigent: Claus Rathje. Referent: Vagn Boeskov 

GF er indkaldt rettidigt til den 14. marts 2017, men er blevet flyttet til i dag grundet 

formandens knæoperation. Vi har ingen fortilfælde med flytning af ordinære generalforsamling. 

På generalforsamlingen var der ingen indvendinger imod flytningen til den nye dato, så det 

betragtes som godkendt. 

 

2. Formandens beretning. 

Rasmus; formandens beretningen for året 2016, som altså dækker kalenderåret og derfor 

sidste års begivenheder og klubmesterskab. 

Klubben havde 4 tur arrangementer i 2016, en Langrendstur til i Norge, en Alpintur med 

klubmesterskab til Avoriaz, en Wasc tur til Levi i Finland og sæsonafslutter i Trysil. Sjusøen og 

Avoriaz blev afholdt i uge 3. Det er ikke optimalt at turene afvikles samtidig, det vil vi forsøge 

at kordinere bedre, sådan at langrendsløberne også har mulighed for at deltage i 

klubmesterskabet. 

 

Klubmesterskabet i Avoriaz blev afviklet i en snestorm, som gjorde sigtbarheden ringe. Det 

dårlige vejr gjorde at flere ikke stillede op til konkurrencen.  

Resultatet af de enkelte kategorier blev: 

Drenge: 1) Sander 

Piger: Ingen deltagere 

Kvinder: 1) Sanne. 2) Henriette 

Mænd: 1) Frank fra Norge. 2) Leif. 3) Carsten 

 

Interscan har ikke været afholdt i 2015/16 og i 2016/17. Svenskerne er for tur til at arrangere, 

og de er blevet rykket flere gange, desværre er det ikke blevet til noget. 

 

Wasc blev afholdt i Finland. Den danske skiklub havde 3 deltagere med. SAS havde i alt et 

godt resultat bl.a. med en norsk verdensmester. 

 



Sæsonafslutter turen til Trysil bliver af Sus forsøgt indført som ny tradition. Turen afholdes i 

weekenden i april, hvor Trysil skiterræn lukker med livemusik m.m. 

Vi havde et sæson-start arrangement på Posten i Kastrup 26. oktober. Aftenen blev brugt til at 

mødes før sæsonen og se på nyt grej. Michael Bech, som har en skiudstyrsbutik og er tidligere 

DSF instruktør og skitester, kom og viste udstyr og solgte noget af sidste års udstyr til stærkt 

nedsatte priser. Klubben gav aftensmaden til arrangementet. 

 

Der har været afholdt 4 bestyrelsesmøder i 2016. 

 

Bestyrelsen havde planer om at tilbyde køb af nye klubtrøjer til sæsonen 2017. Projektet blev 

forsinket af, at vi skulle have digitaliseret klubbens logo. Vi arbejder fortsat på sagen, og 

forventer at kunne tilbyde køb af nye klubtrøjer inden start på næste sæson. 

Med digitaliseringen af klubbens logo skulle det fremover blive meget nemmere at fremstille 

forskellige beklædningsdele med klubbens logo. Vi ser at andre klubber til ASCA har flotte klub 

dragter. 

 

Bestyrelsen har arbejdet med at opdatere klubbens vedtægter og turleder dokumentet. 

 

Bestyrelsen har været i kontakt med arrangørerne af Amager bakke / Copenhill, en skibakke 

som planlægges opført på toppen af Amager forbrændingen. SAS skiklub er blevet 

præsenteret som Amagers største skiklub og bør som sådan have et samarbejde med 

skibakken. 

 

Medlemstallet er let faldende i blandt de interne medlemmer. Bestyrelsen har tanker om 

opdatering af hjemmesiden og en hvervekampagne. Mere om det under eventuelt. 

 

Der var enkelte uddybende spørgsmål til beretningen. 

 

Beretningen blev vedtaget. 

 

3. Regnskab. 

Sus; kasserens fremlæggelse af regnskabet for 2016. 

Årets resultat blev knap 23.000 kr. 

Resultatet skyldes mindre udgifter end budgetteret til enkelte poster som klubfest og en større 

tilskud fra SAS klubben end budgetteret. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Budget. 

Budget for 2017 blev fremlagt. De fleste budgetposter holdes uforandret. Indtægter fra intern 

kontingent sætte lidt ned, men det opvejes af et forventet højere tilskud fra SAS klubben. 

 

Rasmus tilføjede, at bestyrelsen gerne ville støtte, at der blev holdt en klubfest og gerne ville 

bruge penge på porttræning. 

 

Budgettet blev vedtaget. 

 

5. Kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret 20 kr. pr. måned. Det blev vedtaget. 

 

6. Behandling af indkomne forslag.  



Der er ikke indkommet nogen forslag. 

 

7. Valg af bestyrelse.  

Formand Rasmus Hauch blev genvalgt. 

Bestyrelsesmedlem Hans Larsen blev genvalgt. 

 

8. Valg af to revisorer og en revisor suppleant. 

Knud Lykking og Tony Pedersen blev genvalgt. 

 

9. Eventuelt. 

Der blev diskuteret hvordan man kan nå ud til eventuelt nye medlemmer og hvordan man kan 

kommunikere imellem medlemmer, bestyrelse og turarrangører. 

 

Der blev foreslået en hvervekampagne iblandt de flyvende, som har fået en del nye 

medarbejdere som kunne være interesseret, men som ikke har hørt om SAS Skiklub endnu. 

 

Der blev diskuteret opdatering af hjemmesiden, som i dag er på en ældre platform og 

programmeringssprog, som gør at klubben er afhængig af Niels Ahm (et tidligere medlem) 

hjælp til at opdatere hjemmesiden. 

Det vil være en større investering (tid og penge) at lægge hjemmesiden over på et andet 

medie. 

 

Generelt fungerer hjemmesiden som den er i dag. Man kan altid gøre mere ud af at gøre siden 

lækker. Som oftest er det et spørgsmål om frivillige kræfter. 

 

Der blev også diskuteret at bruge Facebook mere til informationer. Det virker hurtigere og 

mere effektivt. Der er i dag en del medlemmer tilknyttet SAS Skiklubs Facebook gruppe, men 

ikke alle medlemmer er på. Vi vil heller ikke kunne undvære hjemmesiden som opslagsside for 

informationer og til turtilmeldinger. 

Lige nu er den bedste løsning en kombination af hjemmeside og Facebook gruppe. 

 

Debatten blev afsluttet og formanden takkede for deltagelsen. 

Generalforsamlingen blev afsluttet kl. 19, hvorefter der var spisning. 

Der var 20 deltagere. 


